
 

Referat af bestyrelsesmøde  
 

 
Teams møde tirsdag den 5. marts 2024 kl. 19 

 
Til stede: Jørgen Klitten/JKL, Camilla Eldur/CE, Ole Vinberg Larsen/OVL, Lone Dyekjær/LD 
Afbud fra: Jørgen Koesgaard/JKO, Britt Hansen/BH 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Godkendelse af sidste referat  
3. Meddelelser fra formanden 
4. Vandafledning 
5. Veje 
6. Økonomi 
7. Generalforsamling 
8. Hjemmeside 
9. Facebook 
10. Henvendelser fra medlemmer 
11. Næste bestyrelsesmøde 
12. Eventuelt 

Ad 1. 
Dagsorden godkendt 
 
Ad 2  
Referat fra d 21/2 godkendt. 
 
Ad 3 
Ingen meddelelser fra formanden. 
 
Ad 4. 
Vandet er faldet i grøften ved røret ved Henriettevej bl.a. pga. spuling af røret. Der er dog stadig 
problemer med, at vandet kan komme ind i røret ved Henriettevej. Grøften skal graves for, at 
vandet kan flyde ind. Bestyrelsen har vurderet, at det er nødvendigt at færdiggøre gravearbejdet. 
Det nødvendige arbejde sættes i gang. 
  
Det er stadig overordentlig vigtigt, at alle bredejere renser deres grøfter. Efter spuling af rør, 
kommer der slam og jord, som skal oprenses. 
Rør i området skal spules en til to gange om året for, at vandafledningen foregår bedst. 
 
 
Ad 5. 
Pga. vandsituationen i området formodes udgifter til vejvedligeholdelse at være større i år, da 

 



 

mange veje har været oversvømmet. 
 
Ad 6. 
Bestyrelsen ønsker, at der afsættes et beløb til vandafledning i budgettet for 2024.  
 
Ad 7. 
GENERALFORSAMLINGEN ER LØRDAG D 13. APRIL KL 11 på Hotel Højby Sø. 
 
JKL spørger BH, om hun vil være ordstyrer til generalforsamlingen, og om hun fortsat vil være 
suppleant.  
JKO og OVL er på valg. Begge er villige til genvalg.  
Der skal vælges en suppleant. 
Der skal vælges 2 revisorer og revisorsuppleant. Genvalg ? 
 
Bestyrelsen forsøger at invitere Gry Jensen fra OK Vandteam til generalforsamlingen mhp. at give 
et indlæg om vandafledningssystemet i området og forslag til fremtidssikring af området. JKO og 
JKL taler sammen om dette og henvender sig til Gry. 
 
CE afventer forslag til vandafledning jf. Rambøll rapportens anbefalinger fra Finn Hallberg inkl. 
økonomi med formålet at fremtidssikre området i forhold til vandproblemer/oversvømmelse. 
 
Hvis der fremsendes forslag til generalforsamlingen via bestyrelsen, vil bestyrelsen se på dette. Et 
forslag skal være bestyrelsen i hænde senest en uge før generalforsamlingen. 
 
JKL orienterer på websiden om dato og dagsorden for generalforsamling senest 14 dage før. 
 
Ad 8. 
Der har været gode tilbagemeldinger på bestyrelsens beretning om vandafledning.  
 
Ad 9. 
Der kommer flere ansøgere, der ikke bor i området, som derfor ikke optages. Der kommer ca. 2-3 
pr uge. 
 
Ad 10. 
Bestyrelsen tager stilling til, hvordan og hvilke veje, der skal vedligeholdes, når vandet er faldet.  
 
Ad 11. 
JKL udsender doodle. 
 
Ad 12. 
Intet. 
 
Venlig hilsen 
Lone Dyekjær 
Referent  


